
ZAPISNIK
s 25. sjednice Gradskog vijeóa Grada Siska odrZane24. sijeðnja 2025. godine s poõetkom u
17 sati i 15 minuta u Centru kreativnih industrija-ClKS, Ulica Sq"punu i-Antunu Radióa 20 u
Sisku na prvom katu.

Sjednici su bili nazoðni vijeénici: Ðulija Adamovió, Sonja Borió, Bojan Dadasovió-
predsjednik Gradskog vrjeéa, zeljko Ðermanovió, Robert Grùbec, rraiúa vrä¡tié vukðevié-
9rygu potpredsjednica Gradskog vijeóa, Lucija Matkovió, Zvonko Marincelj, Karla petek,
Filip Pjerobon, Marko Rafaj i Ivica Rendulió.

odsutni vijeónici: Tomislav Kralj, Tomislav Matlekovió, Sanja Miokovió-opravdala
odsutnost, Tihomir Posavec, Zoran Sertió-prvi potpred,sjednik Gradstog vijeóa Grada Siska,
Ljiljana Slunjski, Dubravka Sebek, vesna Stengi, tvica Sipus i Sreóko Telar.

ostali nazoðni: Kristina lkió Baniõek-gradonaðelnica Grada Siska, Ivan Dinõec-pomoénik
proðelnice Upravnog odjela za upravne, imovinsko pravne i opée poslove, Goran Grgurað-
proðelnik Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu, braniteljé i civilno druStvo, Nikolina
Bijelió-proðelnica Upravnog odjela za pro,stomo uredenje i zastitu okoli5a, Silvija MuZek-
proðelnica Upravnog odjela za proraðun i financije, vajã oel-vechio-privremena proðelnica
Upravnog odjela za gospodarstvo i komunalni 

-sustav, 
Luka Vukelù-direktor trgovaðkog

dru5tva Centar kreativnih industrija Sisak CIKS d.o.o., Mateo Lonðar-direktor trgovaðkog
drustva Gospodarenje otpadom Sisak d.o.o., Goran Gros-direktor trgovaðkog dru5tva
Komunalac Sisak d.o.o., Alen lbrahim.pa5ió-direktor trgovaðkog drustva GradsÈa groblja
Viktorovac d.o.o., Srdan Maúé,-zamjenik direktorice trgovaðkog drustva Sisaðki vodovod
9:9.9., Dina Kurjak Vanió-direktorica trgovaðkog druitva Gradska trinica Sisak-Centar
dijeljenih usluga d.o.o., Darko Majió-direktor trgovaðkog dru5tva Auto promet Sisak d.o.o.,
Sandra Kramarió-rav.nateljica Djeðjeg vrtiéa Sisak Novi, Marijan Bogatid-ravnate¡ Cradskog
muzeja Sisak, Iva Mihelié-ravnateljica Doma kulture ,,Kristalna kockã vedrine.. i Sara Ðuksi-
voditeljica SluZbe za psihosocijalnu podr5ku, EU fondove Gradskog dru5tva Crvenog kriZa
Sisak.

Prije utvrtlivanja kvoruma, Bojan Dadasovió obrazlohio je svoj prijedlog za dopunu
predloZenog dnevnog reda.

Bojan Dadasovié utvrdio je da je sjednici nazoðno 12 vijeénika te se mogu donositi
pravovaljane odluke.

Aktualnisat poðeo je u l7 sati i 19 minuta.

1. Zvonko Marincelj upitao je gradonaðelnicu moZe li nesto vise odgovoriti kako se moZe
premostiti problem vezan uz nedostatak broja smje5taja u domove zã starije i nemoóne na
podruðju Grada Siska?

Kristina Ikié Baniðek objasnila je da su domovi umirovljenika u nadleZnosti Sisaðko-
moslavaõke Zupanije' Prema tome, Grad Sisak neée pbkrenuti izgradnJ¡ doma za
umirovljenike veé smo na jednom radnom sastanku r p.ådrtuunicima-cradskog dru5tva
Crvenog kriZa Sisak i proðelnikom Goranom Grguraðem, rlazmatralina koji naõin Grad Sisak
kroz svoje programe moZe olakSati ùivot naðim sugradanima koji ru u Ari kada nemaju
podr5ku od svojih obitelji ili zajednice onoliko koliko treba, ali te sadrZaje mogu àobiti kroz
programe Grada Siska.



Sara Ðuksi odgovorila je kako se Projekt Zaieli i kroz Program pomoéi u kuói uvidjelo kako
osobe starije Zivotne dobi imaju problem osjeóaja usamljenosti. NaS cilj je, kroz Centar za
umirovljenike, umirovljenicima osigurati prostor gdje se mogu druZiti, upoznati i imati
siguran prostor za provodenje aktivnosti. NaS plan je otvoriti prostore na dvije lokacije. U
Capragu u biv5em kontejnerskom naselju i na Zelenom brijegu u prostoru Gradske õetvrti
Zeleni brijeg.

2. Filip Pjerobon potvrdio je izjavu gradonaðelnice da su domovi umirovljenika u nadleZnosti
Sisaðko-moslavaðke Zupanije. Prilikom pregledavanja materijala za sljedeóu sjednicu
Skup5tine Sisaðko-moslavaðke Lupanije koja je otkazana zbog niz afera, rekao je kako je
pregledao jedan materijal koji se odnosi na domove umirovljenika. Temeljem podataka koji
su dostupni u materijalu, moZe se utvrditi da su umirovljenici na podruöju Grada Siska
diskriminirani od strane Sisaðko-moslavaðke Zupanije zato Sto Sisaðko-moslavaðka íupanija
Dom umirovljenika u Sisku sufinancira: prvi stupanj-jednokrevetna soba s 24 Yo dok istu sobu
u Petrinji sufinancira s37 Yo, drugi stupanj-jednokrevetna soba u Sisku sufinancira s27 %o,au
Petrinji 40 yo, jednokrevetna soba-treói stupanj 28 o/o u Sisku, u Petrinji 4l %. Tako je za
dvokrevetne i trokrevetne sobe gdje je sve veóa ruzlika u sufinanciranju. Nije potrebno
diskriminirati umirovljenike u Sisku koji bi trebali imati jednaku moguónost sufinanciranja od
strane S isaðko-moslavaðke Zupanij e.

Bojan Dadasovió sloZio se s Filipom Pjerobonom. Medutim, kako Filip Pjerobon nije postavio
pitanje veó je komentirao materijal za sjednicu Skup5tine Sisaðko-moslavaðke Lupanije,
izrekao je opomenu Filipu Pjerobonu isebi.

Filip Pjerobon postavio je pitanje Ivanu Dinðecu:
Na koji naðin obitelji koje su zbog potresa ostale bez svojih domova na podruðju Grada Siska
mogu ostvariti pravo na zamjenski stan u zgradama koje su sagradene temeljem inicijative
gradonaðelnice, uz sufinanciranje Grada Siska i APN-a? Tko ima pravo na taj smje5taj?

Ivan Dinðec podsjetio je kako je u oZujku 2021. godine nakon potresa, gradonaðelnica uputila
dopis tada5njem ministru Horvatu i predloZila model koji se sada primjenjuje za zbrinjavanje
ljudi kojima su domovi razru5eni ili o5teóeni u potresu. Prijedlog je bio dase izgradezgrade
sa zamjenskim smje5tajem dok se ljudima ne izgrade i saniraju njihovi domovi. Tada5nji
ministar je takav model odbio. Isto je predloZeno i sljedeóem ministru Paladinu, a prijedlog
opet nije bio usvojen. Nakon 3 i pol godine, sada5nji ministar Baðió usvojio je model
zbrinjavanja koji je predloZila gradonaðelnica te se nakon izmjena i dopuna zakona krenulo u
izgradnju zgrada. Grad Sisak je osigurao zemlji5ta za izgradnju 12 zgrada i potrebnu
infrastrukturu u vrijednosti od 1,6 milijuna eura. Prvi stanari ée se useliti u prve izgradene
zgrade poðetkom svibnja ove godine. Prednost óe imati obitelji ðiji domovi kreóu u postupak
obnove i oni koji su smje5teni u stambenim kontejnerima.
Naðin na koji mogu podnijeti zahtjev je da se osobno jave u Info centar za obnovu u Sisku,
Ulica Ivana Me5trovióa 28.

Filip Pjerobon izrazio je zadovoljstvo dobivenim odgovorom na postavljeno pitanje.

Utvrduje se da su vijeónici koji su dostavili pisana pitanja predsjedniku odustali od svojih
pitarya, a to su vijeónici: Lucija Matkovié, Ðulija Adamovió, Zeljko Ðermanovió i Ivica
Rendulió.
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Aktualni sat zavr5en j e u 17 sati i 27 minuta.

Sukladno ðlanku 66. Poslovnika Gradskog vijeéa Grada Siska (,,SluZbeni glasnik Sisaðko-
moslavaðke íupanijeo', broj 12109,20/09,9/10,4113,6/13-proðiSóeni tekst, llll3, 13/13,
20/17, l3ll8, 18/18-proðiSóeni tekst, 4/20 i 8l2l), Bojan Dadasovió predloZio je sljedeóu
dopunu dnevnog reda:

Iza toðke 7. dodaje se toðka 8. koja glasi: ,,Prijedlog zakljuðka o osudi kori5tenja ispostava i
resursa tijela úLavne vlasti na podruðju Grada Siska sa svrhom obraðuna s politiðkim
neistomi5ljenicima".

Predlagatelj i izvjestitelj je Bojan Dadasovió predsjednik Gradskog vijeóa Grada Siska.

Prijedlog za dopunu dnevnog reda usvojenjejednoglasno s 12 glasovaza.

Bojan Dadasovió predloZio je sljedeói

DNEV¡II RED

1. Usvajanje zapisnika s 24. sjednice Gradskog vijeéa Grada Siska

2. a) Prijedlog odluke o izmjenama Odluke o izradi Urbanistiðkog plana uredenja proizvodno-
poslovne zone "Novo Praðno"
Predlagatelj ica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Nikolina Bijelió, proðelnica Upravnog odjela za prostomo uredenje i za5titu
okoliSa

b) Prijedlog odluke o \zradi izmjena i dopuna Urbanistiõkog plana uredenja Gospodarske zone

"Sisak-jug"
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaöelnica
Izvjestiteljica: Nikolina Bijelió, proðelnica Upravnog odjela za prostorno uredenje i za5titu
okoliSa

3. Prijedlog odluke o naknadi tro5kova i nagradi za rud ðlanovima vijeóa i predstavniku
nacionalne manjine Grada Siska
Predlagateljica: Kristina lkió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Gordana Karapandäa Prica, proðelnica Upravnog odjela zaupravne, imovinsko
pravne i opóe poslove

4. Prijedlog odluke o dono5enju Procjene rizika od velikih nesreóa za Grad Sisak
Predlagatelj ica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Gordana Karapandía Prica, proðelnica Upravnog odjela zaupÍavne, imovinsko
pravne i opóe poslove

5. Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o imenovanju povjerenstva za procjenu Stete od
prirodnih nepogoda Grada Siska
Predlagatelj ica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Gordana KarapandLa Prica, proõelnica Upravnog odjela zaûpravne, imovinsko
pravne i opóe poslove
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6. Prijedlog zakljuðka o usvajanju Izvje5óa o izvr5enju plana djelovanja Grada Siska u
podruðju prirodnih nepogoda 2a2024. godinu
Predlagateljica: Kristina lkió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Gordana Karapandäa Prica, proðelnica Upravnog odjela za"upravne, imovinsko
pravne i opóe poslove

7. Prijedlog odluke o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog odluke o provedbi projekta
energetske uðinkovitosti na gradskom bazenu uz preuzimanje financijskih obveza Sportsko
rekreacijskog centra Sisak
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek
Izvjestitelj: Goran Grgurað, proõelnik Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu, sport,
branitelje i civilno dru5tvo

8. Prijedlog zakljuðka o osudi kori5tenja ispostava i resursa tijela drilavne vlasti na podruðju
Grada Siska sa svrhom obraðuna s politiðkim neistomi5ljenicima.
Predlagatelj: Bojan Dadasovié, predsjednik Gradskog vijeóa Grada Siska
Izvjestitelj: Bojan Dadasovió, predsjednik Gradskog vijeéa Grada Siska

Dnevni red usvojenjejednoglasno s 12 glasova za.

TOCKA 1.
Zapisnik s 24. sjednice Gradskog vijeóa Grada Siska usvojen je jednoglasno s 72 glasovaza.

TOCKA 2.
Predsjednik je objedinio uvodno usmeno izvjeSóe i raspravu po obje podtoðke.

Nakon uvodnog usmenog obrazloZenja Nikoline Bijelió,

a) Jednoglasno s l2 glasovaza, donesenaje

ODLUKA
o izmjenama Odluke o izrzdi Urbanistiðkog plana uretlenja proizvodno-poslovne zone

ttNovo Praðnott

b) Jednoglasno s 12 glasovaza, donesenaje

ODLUKA
o izradi izmjena i dopuna Urbanistiõkog plana uretlenja Gospodarske zone "Sisak-jug"

TOCKA 3.
Nakon uvodnog usmenog obrazloLenjalvana Dinðeca, jednoglasno s 12 glasova za, donesena
je

ODLUKA
o naknadi troðkova i nagradi za rad ðlanovima vijeéa i predstavniku nacionalne manjine

Grada Siska
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TOðKA 4.
Nakon uvodnog usmenog obrazloäenjalvana Dinðeca, jednoglasno s l2 glasova za, donesena
je

ODLUKA
o dono5enju Procjene rizika od vetikih nesreóa zaGrad Sisak

TOCKA 5.
Nakon uvodnog usmenog obrazloäenjalvana Dinðeca, jednoglasno s 12 glasova za, donesena
je

ODLUKA
o izmjeni Odluke o imenovanju povjerenstva za procjenu Stete od prirodnih nepogoda

Grada Siska

TOCKA 6.
Nakon uvodnog usmenog obrazloíeryalvana Dinðeca, jednoglasno s 12 glasova za, donesen
je

ZAKLJUCAK
o usvajanju lzvje5óa o izvr5enju plana djelovanja Grada Siska u podruõju prirodnih

nepogoda za 2024. godinu

TOCKA 7.
Nakon uvodnog usmenog obrazloíenja Gorana Grguraða, Bojan Dadasovió rekao je da
podräava prijedlog akta. Zalosno je da oni koji su ovdje vri5tali i pokazivali fotografije
bazena, danas nisu na sjednici Gradskog vijeóa kako bi izrekli svoj stav. Konaðno nas
zatvoreni bazen ide u obnovu i zasjat óe punim sjajem.

Jednoglasno s l2 glasova za, donesenaje

ODLT]KA
o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog odluke o provedbi projekta energetske

uõinkovitosti na gradskom bazenu uz preuzimanje financijskih obveza Sportsko
rekreacijskog centra Sisak

TOCKA S.
Jednoglasno s l2 glasova za, donesenje

ZAKLJUðAK
o osudi kori5tenja ispostava i resursa tijela drZavne vlasti na podruðju Grada Siska sa

svrhom obraðuna s politiðkim neistomi5tjenicima

Nakon prethodne toðke dnevnog reda, sjednicu su odrZali ðlanovi Odbora za javnapÅznanja
kako bi utvrdili prijedlog teksta Poziva za dodjelu javnih priznanja Grada Siska.

Õlanovi Odbora: Zeljko Ðermanovió-zamjenik predsjednika Odbora, Lucija Matkovié i Bojan
Dadasovió, jednoglasno s 3 glasa za, utvrdili su tekst Poziva za dodjelu javnih priznanja
Grada Siska koji óe biti objavljen na sluZbenim stranicama Grada Siska.

5



Sjednica Odbora poõela je u 17 sati i 45 minuta, a zavréena je u 17 sati i 50 minuta.

25. sjednica Gradskog vijeóa Grada siska zavrsena je u l7 sati i 50 minuta.

ZAPISNIðAR POMOÓNIK PROCELNICE

Silvio fvan Dinðec

PREDSJEDNIK

Bojan Dadasovié
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